
  
 
 
 
Aan het College van Burgemeester en Wethouders van de Gemeente Barneveld 
Postbus 63 
3770 AB BARNEVELD 
 
 
Barneveld, 10 maart 2019, 
 
 
Onderwerp: Gebruik voucher voor VNG congres 
 
Geacht College, 
 
De fractie van Burger Initiatief stelt op grond van artikel 42 van de organisatieverordening 
van de gemeenteraad de volgende vragen over bovengenoemd onderwerp. 
De fractie van Burger Initiatief las bij de ingekomen stukken van de raadsagenda van 17 april 
2019 onder stuk B2.4 de memo over het verdelen van de vouchers in het kader van de 
voucherregeling. Tot onze verbazing lezen we in deze memo dat in de vrije ruimte van de 
voucherregeling een aantal vouchers zijn opgenomen die betrekking hebben op het VNG 
congres van 4 en 5 juni 2019. 
Tevens lezen wij in deze memo dat minder animo lijkt te zijn voor de voucherregeling zoals 
deze nu bestaat en ingezet wordt. 
Burger Initiatief heeft hier de volgende vragen over: 

1. In hoeverre vindt u het VNG congres een lokaal maatschappelijk gewaardeerde 
activiteit 

2. Zijn er op dit moment geen lokale initiatieven die van deze vouchers gebruik zouden 
kunnen maken anders dan het VNG congres 

3. Hou verhoudt de inzet van de vouchers zich tot het uitgetrokken budget voor de 
organisatie van het VNG  

4. Zijn er, nu de interesse in de voucherregeling terugloopt, mogelijkheden om de 
voucherregeling aan te passen en is dit wenselijk 

 
 
 
Met vriendelijke groet, 
Shane Lasscher 
Fractie Burger Initiatief 


